
 

 تدعو شركة الخطوط السعودية للتموين مساهميها إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية )الإجتماع الأول(

 عن طريق وسائل التقنية الحديثة

 توضيح بند

  مقدمة

عن   انعقادهالأول( والمقرر  الاجتماععادية )الاجتماع الجمعية العامة  مساهميها للمشاركة والتصويت في دعوة مجلس إدارة شركة الخطوط السعودية للتموين يسر

، وسيتضمن الاجتماع م08/05/2023هـ الموافق 18/10/1444بتاريخ  الإثنينيوم  من  مساءً 20:00 الثامنة بمشيئة الله تعالى في تمام الساعةطريق وسائل التقنية الحديثة 

 :مناقشة جدول الأعمال التالي

مدينة ومكان انعقاد الجمعية 

  العامة

 بمقر الشركة الرئيسي بمدينة جدة عن طريق وسائل التقنية الحديثة

 www.tadawulaty.com.sa  رابط بمقر الاجتماع

 م08/05/2023هـ الموافق 18/10/1444  تاريخ انعقاد الجمعية العامة

 20:00  وقت انعقاد الجمعية العامة

  حق الحضور
اجتماع الجمعية العامة حضور اجتماع يحق لكل مساهم من المساهمين المقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق 

 .الجمعية وبحسب الأنظمة واللوائح

  النصاب اللازم لانعقاد الجمعية
ذا الاجتماع، سيتم عقد يكون اجتماع الجمعية العامة العادية صحيحاً إذا حضرة مساهمون يمثلون ربع رأس المال على الأقل. وإذا لم يتوفر النصاب اللازم لعقد ه

 ثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الاجتماع الأول، ويكون الاجتماع الثاني صحيحاً أيا كان عدد الأسهم الممثلة فيه.الاجتماع ال

  جدول أعمال الجمعية

 ومناقشته.، م31/12/2022على تقرير مجلس الإدارة للعام المالي المنتهي في  الإطلاع .1

 .، ومناقشتهام31/12/2022على القوائم المالية عن العام المالي المنتهي في  الإطلاع .2

 م.31/12/2022التصويت على تقرير مراجع الحسابات عن العام المالي المنتهي في  .3

الثاني والثالث توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع مراجع الحسابات للشركة من بين المرشحين بناء على التصويت على تعيين  .4

 به.يد أتعاوتحد ،م2025وللربع الأول من عام   م2024الثاني والثالث والسنوي من العام المالي وم وللربع الأول 2023والسنوي من العام المالي 

 م.31/12/2022في عن العام المالي المنتهي  التصويت على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة .5

 .م2023سنوي عن العام المالي  أو نصف ربع سنوي التصويت على تفويض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية على المساهمين بشكل .6

 م.31/12/2022للسنة المنتهية في  سعودي( مكافأة أعضاء مجلس الإدارة ريال  3,730,411 التصويت على صرف مبلغ ) .7

"الخطوط السعودية" والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .8

حيث بلغت قيمة لخطوط السعودية، الشركة وخدمات أخرى خدمات التموين على الطائرة تعاملات عبارة عن موسى مصلحة غير مباشرة، وهذه ال الله فهد عبد

 .)مرفق(حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية.ريال(، 1,251,845,262م بـ)2022خلال عام التعاملات 

http://www.tadawulaty.com.sa/


  

 توضيح بند

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .9

بمطار الملك خالد الدولي،  (5)لة صالة الفرسان الصالشركة الخطوط السعودية بخدمات التموين والضيافة مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق ريال(، 60,668,258م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات 

 .)مرفق( المحلية

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالمؤسسة الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .10

خلال حيث بلغت قيمة التعاملات بصالة الفرسان بمطار القاهرة الدولي، للخطوط السعودية خدمات التموين مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق(حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةال(، ري7,105,644م بـ)2022عام 

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .11

م 2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات ( بمطار الملك خالد الدولي، AM1اتفاقية إيجار بمبنى )مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن  مصلحة غير

  )مرفق(. حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 2,688,196,46بـ)

موسى الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .12

حيث بلغت قيمة التعاملات ، ( بمطار الملك خالد الدوليAM1بنى )للخطوط السعودية بم صيانةخدمات مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 . )مرفق( حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 3,617,584م بـ)2022خلال عام 

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد السعوديةالمؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .13

( بمطار الأمير محمد بن عبد Wellcome loungeصالة )ب للخطوط السعودية خدمات التموين والضيافةمصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية ريال(، 2,677,126م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات العزيز الدولي، 

 .)مرفق( في السوق المحلية

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .14

حيث بمبنى مبيعات التذاكر والحجوزات بالحي الدبلوماسي بالرياض، للخطوط السعودية خدمات تموين مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط ريال(، 140,941م بـ)2022خلال عام بلغت قيمة التعاملات 

 .)مرفق(

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .15

حيث بلغت قيمة بنى مبيعات التذاكر والحجوزات بحي المروج بالرياض، بمللخطوط السعودية خدمات تموين مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 1,031,181م بـ)2022خلال عام التعاملات 



  

 توضيح بند

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد لمؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةاالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .16

ريال(، 1,174,401م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات في مجال تقنية المعلومات،  خدماتاتفاقية مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه 

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .17

حيث بلغت عقد تصميم، بناء وتشغيل صالة الفرسان الداخلية بمطار الملك عبد العزيز الدولي الجديد بجدة، ذه التعاملات عبارة عن مصلحة غير مباشرة فيها، وه

 .)مرفق( ةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليريال(، 28,713,137م بـ)2022خلال عام قيمة التعاملات 

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .18

حيث بلغت عقد تصميم، بناء وتشغيل صالة الفرسان الدولية بمطار الملك عبد العزيز الدولي الجديد بجدة، مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( ي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أريال(، 57,622,049م بـ)2022خلال عام قيمة التعاملات 

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .19

صالة الفرسان الداخلية والدولية بمطار الملك فهد الدولي بالدمام، بين والضيافة مذكرة تفاهم خدمات التمومصلحة غير مباشرة فيه، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق ريال(، 9,260,955م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات 

 .)مرفق( المحلية

موسى مصلحة  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبدلشركة السعودية للخدمات الأرضية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واالتصويت على  .20

دينة المنورة، لشركة السعودية للخدمات الأرضية بكل من مدينة جدة، الرياض، الدمام والملخدمات تموين الأطعمة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق ريال(، 28,683,149م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات 

 .)مرفق( المحلية

موسى مصلحة الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد لشركة السعودية للخدمات الأرضية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واالتصويت على  .21

حيث بلغت قيمة التعاملات لشركة السعودية للخدمات الأرضية بمطار الملك فهد الدولي بالدمام، مع اخدمات نقل غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( قا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفريال(، 234,707م بـ)2022خلال عام 

موسى مصلحة  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبدلشركة السعودية للخدمات الأرضية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واالتصويت على  .22

حيث بلغت الرياض، جدة، الدمام والمدينة المنورة ، كل من لشركة السعودية للخدمات الأرضية بلت غسيل خدماغير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 11,113,130م بـ)2022خلال عام قيمة التعاملات 

موسى مصلحة  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبدلشركة السعودية للخدمات الأرضية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واالتصويت على  .23

بلغت قيمة التعاملات  حيثلشركة السعودية للخدمات الأرضية بمطار الملك فهد الدولي بالدمام، لخدمات سكن غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 2,079,488م بـ)2022خلال عام 



  

 توضيح بند

موسى مصلحة غير مباشرة الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  الخطوط السعودية للشحنالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .24

حيث ريال(، 3,064,880م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات الشحن من شركة الخطوط السعودية للشحن، فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( أي شروط تفضيلية في السوق المحليةتتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون 

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد موسى مصلحة غير مباشرة فيها،  الخطوط السعودية للشحنالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .25

ريال(، 7,195,586م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات تموين على الطائرة لشركة الخطوط السعودية للشحن، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد شركة الخطوط السعودية لتنمية وتطوير العقار و الأعمال والعقود التي تمت بين الشركةالتصويت على  .26

حيث بلغت قيمة التعاملات عقد ايجار معرض تجاري بالمبنى الرئيسي للإدارة العامة للخطوط السعودية، مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 50,000م بـ)2022خلال عام 

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد شركة الخطوط السعودية لتنمية وتطوير العقارالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .27

حيث عقد استثمار لموتيل بمجمع الخطوط السعودية تابع شركة الخطوط السعودية لتنمية وتطوير العقار، مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 ذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هريال(، 3,043,220م بـ)2022خلال عام بلغت قيمة التعاملات 

 .)مرفق(

موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد طيران أديلالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .28

حيث تتم ريال(، 8,095,464م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات ن الطائرات وخدمات المبيعات الجوية لطيران أديل، خدمات تمويالتعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد طيران أديلالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .29

حيث تتم هذه ريال(، 848,698م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات تموين الطائرات للرحلات المتاخرة لطيران أديل، التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( رية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةالتعاملات وفقا للشروط التجا

موسى مصلحة غير الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  شركة السلام لصناعة الطيرانوالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة التصويت على  .30

حيث ريال(، 457,889م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات تموين لشركة السلام لصناعة الطيران، مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

موسى  الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد لشركة الخطوط السعودية للطيران الخاصواالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة التصويت على  .31

م 2022خلال عام  حيث بلغت قيمة التعاملاتللطيران الخاص،  خدمات تموين لشركة الخطوط السعوديةمصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 28,683,506بـ)



  

 

 

 

 

 

 

 

 توضيح بند

موسى الله والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  لشركة السعودية ايروسبيس لهندسة الطيرانواالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة التصويت على  .32

م 2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات ايروسبيس لهندسة الطيران،  خدمات تموين للشركة السعوديةمصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( ائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السريال(، 2,446,613بـ)

موسى مصلحة غير  اللهوالتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد أكاديمية الأمير سلطان للطيرانالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة والتصويت على  .33

حيث ريال(، 63,854م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات للطيران،  خدمات تموين لأكاديمية الأمير سلطانمباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ ديليب نيجهاوان بصفته عضو مجلس الإدارة في شركة الخطوط السعودية التصويت على  .34

هذه التعاملات وفقا  حيث تتمريال(، 281,250م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات فنية واستشارية، للتموين، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .)مرفق( للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

 

   نموذج التوكيل

  التصويت الالكتروني

هـ الموافق 1444-10-14الخميسصباحاً يوم  الواحدةسيكون بإمكان المساهمين المسجلين في خدمات تداولاتي التصويت عن بعد على بنود الجمعية ابتداءً من الساعة 

ام الرابط م وحتى نهاية وقت انعقاد الجمعية العامة عادية، وسيكون التسجيل والتصويت في خدمات تداولاتي متاحاً ومجاناً لجميع المساهمين باستخد04-05-2023

 .www.tadawulaty.com.saالتالي: 

احقية تسجيل الحضور 

  والتصويت

انعقاد الجمعية، وأحقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز علماً بأن أحقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت 

 الأصوات.

  طريقة التواصل
أو عن طريق البريد الإلكتروني  (8185)تحويلة  (0122339400) وفي حال وجود أي استفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين على الرقم

board.secretariat@Saudiacatering.com 

 لا يوجد  معلومات اضافية



  

Saudi Airlines Catering Company’s Announcement to Invite its Shareholders to Attend the Ordinary General Assembly 

Meeting (First Meeting) through modern technology 

 

Element List Explanation 

Introduction  

The Board of Directors of Saudi Airlines Catering Company is pleased to invite its shareholders to participate and vote 
in the Ordinary General Assembly meeting (First Meeting) which will be held on Monday 18/10/1444H corresponding 
to 08/05/2023 at 20:00p.m. The AGM meeting includes the following agenda items: 

 

City and Location of the 
General Assembly's Meeting  

SACC’s headquarters located in Jeddah 

URL for the Meeting 
Location  

www.tadawulaty.com.sa 

Date of the General 
Assembly's Meeting  

18/10/1444H corresponding to 08/05/2023 

Time of the Meeting  20:00Pm 

Attendance Eligibility  
Each shareholder registered in the shareholders register in the Securities Depository Center at the end of trading 
preceding prior to the Ordinary General Assembly Meeting, have the right to attend the Ordinary General Assembly 
Meeting thru as per the Laws and Regulations 

Quorum for Convening the 
General Assembly's Meeting  

The General Assembly meeting convenes with the presence of shareholders representing 25% of the Company's 
capital. If the quorum is not present for the first meeting, a second meeting will convene one hour after the scheduled 
time for the first meeting and that meetings’ quorum will be valid regardless of the number of shares represented in it. 

General Assembly Meeting 
Agenda  

1. Reviewing the Board of Directors' report for the fiscal year ending on 31st December 2022 and discussing it. 
2. Reviewing the financial statements for the fiscal year ending on 31st December 2022 and discussing it. 
3. Voting on the auditor/s report on the Company’s accounts for the fiscal year ending on 31st December 2021and 

discuss it. 
4. Voting on the appointment of an external auditor in accordance with the recommendation of the Audit Committee 

for the financial audit and review of the Company’s financial statements for the second, third-, and 2023-year end, 
and first, second, third, and 2024 year end, and the first quarter of 2025 and determining their fees (Attached). 

5. Voting on the discharge of the Board of Directors from the liability for their activities for the year ending on 
31/12/2022.  

6. Voting on delegating the Board of Directors to distribute interim dividends on a biannual/quarterly basis for the 
fiscal year 2023G. 

7. Voting on paying an amount of (SAR 3,730,411) as remuneration to the Board members for the fiscal year ending 
on 31/12/2022G. 

8. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the proving inflight catering 



  

Element List Explanation 

and other service to Saudia, with a total amount of SR 1,251,845,262 for the year 2022, without any preferential 

conditions compared to the local market (Attached). 

9. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the providing of catering and 

hospitality services for Al Forsan Lounge Terminal (5) in King Khaled International Airport, with a total amount 

of SR 60,668,258 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

10. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the providing of catering 

services in Al Forsan Lounge in Egypt International Airport, with a total amount of SR 7,105,644 for the year 

2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

11. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the lease agreement with 

Saudia in (AM1) building in King Khaled International Airport, with a total amount of SR 2,688,196.46 for the 

year 2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

12. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the services to Saudia in 

(AM1) building in King Khaled International Airport, with a total amount of SR 3,617,584 for the year 2022, 

without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

13. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the catering and Hospitality 

services to Saudia for (Welcome) lounge in Prince Mohammed Bin Abdulaziz International Airport in Madinnah 

Monawara, with a total amount of SR 2,677,126 for the year 2022, without any preferential conditions compared 

to the local market (Attached). 

14. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the catering Service to Saudia 

Reservations Diplomatic Quarter, with a total amount of SR 140,941 for the year 2022, without any preferential 

conditions compared to the local market (Attached). 



  

Element List Explanation 

15. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the catering service to Saudia 

Ticketing & Reservation office, Al Murooj, with a total amount of SR 1,031,181 for the year 2022, without any 

preferential conditions compared to the local market (Attached). 

16. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the IT Service Level 

agreement with Saudia, with a total amount of SR 1,174,401 for the year 2022, without any preferential conditions 

compared to the local market (Attached). 

17. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the design, constructing and 

operating Alfursan International lounge at the New King Abdulaziz International Airport in Jeddah, with a total 

amount of SR 57,622,049 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market 

(Attached). 

18. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the design, constructing and 

operating Alfursan Domestic lounge at the New King Abdulaziz International Airport in Jeddah, with a total 

amount of SR 28,713,137 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market 

(Attached). 

19. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the MOU with Saudia for Al 

Fursan lounge in King Fahd International Airport in Dammam, with a total amount of SR 9,260,955 for the year 

2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

20. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the catering services to Saudi Ground 

Services Co. in Jeddah, Riyadh, Dammam and Madinnah Al Monawarah, with a total amount of SR 28,683,149 

for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

21. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 



  

Element List Explanation 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the transport services agreement 

with SGS in King Fahad International Airport in Dammam, with a total amount of SR 234,707 for the year 2022, 

without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

22. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the laundry services to Saudi Ground 

Services Co. SGS in , Jeddah, Riyadh,  Dammam and Madinnah Al Monawarah, with a total amount of SR 

11,113,130 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

23. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the accommodation services to Saudi 

Ground Services Co. SGS in King Fahad International Airport in Dammam, with a total amount of SR 2,079,488 

for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

24. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Cargo, within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the Cargo services from Saudi 

Airlines Cargo, with a total amount of SR 3,064,880 for the year 2022, without any preferential conditions 

compared to the local market (Attached). 

25. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Cargo, within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the catering services to Saudi Airlines 

Cargo, with a total amount of SR 7,195,586 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the 

local market (Attached). 

26. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Real Estate & Development Company 

SARED, within which SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as 

he is the EVP, Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around 

the Lease agreement with Saudi Airlines Real Estate & Development Company SARED for commercial shops in 

Saudi City compound, with a total amount of SR 50,000 for the year 2022, without any preferential conditions 

compared to the local market (Attached). 

27. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Real Estate & Development Company 

SARED, within which SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as 

he is the EVP, Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around 

the investment of Motel in Saudi City compound, with a total amount of SR 3,043,220  for the year 2022, without 

any preferential conditions compared to the local market (Attached). 



  

Element List Explanation 

28. Voting on transactions and contracts concluded with Flyadeal Co., within which SACC’s Board of Directors 

member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia Arabian Airlines 

Corporation, the nature of those transactions evolve around the Inflight Catering services and Skysales Services to 

Flyadeal Co, with a total amount of SR 8,095,464 for the year 2022, without any preferential conditions compared 

to the local market (Attached). 

29. Voting on transactions and contracts concluded with Flyadeal Co., within which SACC’s Board of Directors 

member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia Arabian Airlines 

Corporation, the nature of those transactions evolve around the inflight catering services for delayed flights to 

Flyadeal Co., with a total amount of SR 848,698 for the year 2022, without any preferential conditions compared 

to the local market (Attached). 

30. Voting on transactions and contracts concluded with Al-Salam Aviation Industry Company, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the inflight catering services 

to Al-Salam Aviation Industry Company, with a total amount of SR 457,889 for the year 2022, without any 

preferential conditions compared to the local market (Attached). 

31. Voting on transactions and contracts concluded with Saudi Private Aviation Company, within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – 

Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the Inflight Catering services 

to Saudi Private Aviation Company, with a total amount of SR 28,683,506 for the year 2022, without any 

preferential conditions compared to the local market (Attached). 

32. Voting on transactions and contracts concluded with Saudia Aerospace Engineering Industries Company, within 

which SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the Catering 

services to Saudia Aerospace Engineering Industries Company, with a total amount of SR 2,446,613 for the year 

2022, without any preferential conditions compared to the local market (Attached). 

33. Voting on transactions and contracts concluded with Prince Sultan Aviation Academy, within which SACC’s Board 

of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the Catering services to Saudia 

Aerospace Engineering Industries Company, with a total amount of SR 63,854  for the year 2022, without any 

preferential conditions compared to the local market (Attached). 

34. Voting on transactions and contracts concluded with SACC’s Board of Directors member Mr. Dilip Nijhawan, 

the nature of those transactions evolve around the consultancy service agreement to Saudi Airlines Catering Co., 
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with a total amount of SR 281,250 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local 

market (Attached). 

Proxy Form  NA 

E-Vote  

Please note that the shareholders are able to electronically vote on agenda items through the services of Tadawulaty 
starting from Thursday 04/05/2023G corresponding to 14/10/1444H at 01:00 a.m. until the end of the Ordinary 
General Assembly meeting, and the electronic voting mechanism is available with no cost for all shareholders 
through the following link: www.tadawulaty.com.sa. 

Eligibility for Attendance 
Registration and Voting  

Eligibility for Registering the Attendance of the General Assembly’s Meeting ends upon the convenience of the 
General Assembly’s meeting. Eligibility for voting on the meeting agenda items ends when the ballot collection and 
counting committee completes the counting of votes. 

Method of Communication  
For more information, please contact Investor Relation Department via 0122339400 Ext 8185 or by email 
board.secretariat@Saudiacatering.com. 

Additional Information  NA 

 


